



PROTOKOLL LÄNGDRÅD 14 JUNI 2021

Tid: 20:00 Plats: Teams

Närvarande ledamöter: Längdrådets ledamöter.

Meddelat återbud: Patric Björk

Närvarande tjänstemän: Daniel Fåhraeus, Karin Ersson, Lars Selin, Anders Byström

1) Föregående protokoll. 10 maj 2021

Lades till handlingarna.

2) Rapport organisation.

Längdrådet tog ett beslut om att göra en skrivelse till SSF styrelse. I det beslutet deltog ingen tjänsteman inom SSF.

Ludvig är numera tillbaka på 100% arbete. Nytt är att rullskidornas arbetsgrupp upplöses och rullskidor kommer att integreras i alla andra arbetsgrupper.

Karel Putsep kommer att ha ansvar över antidoping fram till att säsongen börjar.

Daniel kommer att sluta sitt arbete som längdchef tidigast 1 oktober.

3) Rapport nya idrottsgymnasiesystemet.

Diskussion arbetsätt under hösten 2021 - våren 2022. Se bifogat underlag.

Längdrådet diskuterade hur arbetet fram till ett beslut skulle kunna ske.

Vi kommer lyfta frågan på ett förlängt längdrådsmöte i augusti/september.

4) Paradeltagande på FIS tävlingar Sverige.

Se bifogat underlag.

Längdrådet tog beslutet att bifalla förslaget om att tillåta stående paraskidåkare på svenska FIS tävlingar. Beslutet kommer att

kommuniceras tillsammans med parasportförbundet efter sommaren.



5) FIS frågor.

FIS möte. Beslut under maj månads möten. Vad påverkar oss?
Diskussionerna under våren har handlat om hur man kan planera VC kalendern genom s.k "block".

Beslut är taget om säsongen 21/22. Daniel F visade utkast på hur det kan komma att se ut åren närmast 21/22. Sverige finns med alla år, men vissa år i mindre omfattning och andra år i större omfattning.
Rullskidornas VC kommer at genomföras under kommande sommar.

6) Elitklubbsmöte, rapport.

Lars Selin rapporterade från elitklubbsmötet som genomfördes 20 maj. Där framkom önskemål om att utse en mindre grupp av elitklubbsrepresentanter för att jobba vidare med några av frågorna som togs upp 20 maj. Det skedde 7 juni.

En av de frågor som togs upp var samarbete mellan elitföreningar och SSF längd.

Hur kan vi hjälpas åt att stötta elitföreningarna så att de får bättre ekonomiska villkor?

Reklamregler på nationella tävlingar är också en fråga som diskuterades. Mötet diskuterade även organisation för nationell grupp under skandinaviska cupen.

Mötet föreslår att en arbetsgrupp bildas för "Nationell elit". Längdrådet bifaller förslaget. En ordförande och medlemmar till denna grupp ska nu utses. SSF kommer att föreslå en ordförande.

7) Status 15-23 år.

Se bifogat underlag från Lars Selin och SSF Längds utvecklingsgrupp. Till mötet i augusti/september kommer Cathrine Engman, Annika Dahlman och Johan Ericson att se över utredningen och föra diskussionen

8) Åkarrepresentant i längdrådet

Enligt tidigare beslut ska en åkarrepresentant få delta som adjungerad i längdrådet då vissa frågor diskuteras. Längdrådet tar beslut att Anders Byström utser en åkare som får en adjungerande roll i längdrådet. Beslut i höst.

9) Föreningsenkät.

Analys och framtid. Se bifogat underlag. Resultatet kommer att lyftas i ett förlängt möte i slutet av augusti.



10) Rapport fokusområden.

Barn & Ungdomsgruppen:

Arbetar med sin Roadmap utifrån strategi 2026.

Arbetar med ungdomscuperna och poängtabell till dessa.

Tävlingsöversyn - på onsdag har vi ett möte inom detta. Då har vi med unga ledare, arrangörer, föreningar, distrikt, RF, andra idrotter och forskare.

Förenkla tävlingsreglerna. Skriva en enkel sammanställning för aktiva och föräldrar.

Tävlingsprogramgruppen

Gruppen har under våren jobbat med tävlingsprogrammet för kommande vintern. Det är många arrangörer som har ansökt om att få arrangera Bauhaus cup och Volkswagen cup. Det som är extra positivt är att flera arrangörer som sökt tävlingar i år inte har haft någon större tävling de senaste åren, men kommer nu åter. Vi hade även en helt ny arrangör som sökt.

Alla arrangörer som har sökt tävlingar men inte tilldelats någon kommande vinter, har fått återkoppling och vet om det är något som behöver åtgärdas för att uppfylla kriterierna för att få arrangera en större nationell tävling.

11) Övriga frågor:

Görans sista möte som ordförande. Vi kommer att kalla Göran till en fysisk avtackning i höst när vi förhoppningsvis kan göra det.

Nästa möte: 30 augusti kl 18-21. Då ska samtliga mötesdatum under 21/22 fastställas.

12) Mötet avslutas.